
Protokół nr 44 / 2023 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu 

Rady Powiatu w Kielcach 
z dnia 20 czerwca 2023 r. w godz. od 14.00-15:00, 

w sali 335 Starostwa Powiatowego w Kielcach 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, 
Turystyki i Promocji Powiatu, Łukasz Woźniak. 

Po stwierdzeniu kworum o godz. 14.00 przewodniczący otworzył posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Powiatu 
stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Wicestarosta Kielecki Tomasz Pleban, 
- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa, 
- Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Izabela Dziewięcka. 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu 

w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji poinformował o terminie sesji oraz przedstawił porządek obrad 
zbliżającej się sesji Rady Powiatu w Kielcach: 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 25 maja 2023 r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 



Radny Józef Szczepańczyk zwrócił się z zapytaniami w sprawie: konkursu wiedzy 
o samorządzie, współpracy z partnerskim Powiatem Słupskim, inwestycję w Łopusznie oraz 
jaka jest zdolność kredytowa na chwilę obecną. 
Odpowiedzi w w/w udzielił pytaniach Wicestarosta Kielecki. 
Skarbnik Powiatu zabrała głos w sprawie zdolności kredytowej oraz poinformowała, iż 
wskaźniki są dobre, ale konieczne jest wykonanie symulacji kredytowej, aby odpowiedzieć na 
to pytanie. 
Radny Andrzej Borowski zwrócił się z zapytaniem kiedy będzie rozstrzygnięcie złożonych 
wniosków na dofinansowanie renowacji zabytków. 
Wicestarosta Kielecki poinformował, iż wnioski rozpatruje podmiot zewnętrzny na ta chwilę 
nie ma informacji o rozstrzygnięciu. 

6. Raport o stanie Powiatu Kieleckiego za rok 2022 ; 

- prezentacja raportu, 
- debata nad raportem. 

6.1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu Powiatu w 
Kielcach. 

Radny Zenon Janus zgłosił uwagę, aby w raporcie określone było jakiej dyscypliny sportu 
dotyczą wyniki uczniów Powiatowego Zespołu Szkół w Chęcinach. 
Radny Józef Szczepańczyk zwrócił się z zapytaniem w sprawie wykorzystania miejsc 
noclegowych w schroniskach oraz czy dane liczbowe dotyczące zajętych miejsc uwzględniają 
przebywające tam osoby z Ukrainy? 
Wicestarosta Kielecki poinformował, iż na skutek wybuchu wojny na Ukrainie Powiat został 
zobligowany do zapewnienia miejsc noclegowych, dane nie obejmują miejsc zajętych przez 
uchodźców. Wicestarosta Kielecki poinformował także, iż niskie obłożenie w Nowej Słupi 
wynika z prowadzonych tam na chwilę obecną prac remontowych. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu Kieleckiego za 2022 rok ; 

- zapoznanie się z opinią niezależnego biegłego rewidenta z badania sprawozdania 
finansowego Powiatu Kieleckiego za 2022 rok, 

- zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie 
opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Kieleckiego za 2022 rok. 

7.1. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Kieleckiego za okres od 
01.01.2022r. 

do 31.12.2022 r. ; 

- dyskusja. 



7.2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 
z wykonania budżetu za 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok ; 

- przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kielcach w sprawie 
udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Kielcach z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu Kieleckiego na 2022 rok, 

- zapoznanie się z treścią uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie 
opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

8.1.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do w/w dokumentów. 

9. Roczna informacja o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kielcach w roku 
2022. 
Radni nie zgłosili uwag do w/w dokumentu. 

10. Informacja o realizacji inwestycji drogowych w 2022 r. 
Radni nie zgłosili uwag do w/w dokumentu. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 
Skarbnik Powiatu omówiła w/w projekty uchwał. 
Radni nie zgłosili pytań ani uwag do w/w projektów uchwał. 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miedziana Góra 
4) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Świętokrzyskiego Centrum Matki 

i Noworodka - Szpital Specjalistyczny w Kielcach za 2022 r., 
5) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Powiatowego Centrum Usług Medycznych 

w Kielcach za 2022 r., 

6) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego w Chmielniku 

za 2022 r., 

7) dokonania oceny końcowej „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego Powiatu 

Kieleckiego na lata 2018-2022", 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do w/w projektów uchwał. 



8) wyrażenia woli przystąpienia powiatu kieleckiego do udziału w przygotowaniu, 

realizacji i utrzymaniu projektu partnerskiego pod nazwą: „Blue Valley - Wiślanym 

Szlakiem", 

Wicestarosta Kielecki odniósł się w/w projektu uchwały informując, iż zadaniem 

Starostwa jest dbanie o stronę sprawnego wydawanie decyzji dotyczących projektu 

„Blue Valley- Wiślanym Szlakiem". 

Głos w sprawie w/w projektu uchwały zabrał Wicestarosta Kielecki, Skarbnik Powiatu, 

Radny Józef Szczepańczyk. 

9) prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów, 

Rani nie zgłosili uwag ani pytań do w/w projektu uchwały. 

12 Stanowisko w sprawie uchylenia w całości stanowiska Rady Powiatu w Kielcach 
z dnia 23 sierpnia 2019 r." w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec prób wprowadzenia 
ideologii „LGBT" do lokalnej wspólnoty samorządowej". 
Radny Józef Szczepańczyk zwrócił się z zapytaniem czy wpłynęło pismo Rzecznika 
Praw Obywatelskich dotyczącego stanowiska w sprawie „LGBT". 
Wicestarosta Kielecki przekazał informację, iż takie pismo wpłynęło. 

13.Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

14. Sprawy różne i wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do w/w projektów uchwał. 

Ad. 2 

Sprawy różne. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący o godz. 15.00 zamknął posiedzenie 
Komisji. 

Protokół sporządziła: 

A.Małkiewicz 


